
Dagsorden til bestyrelsesmøde nr. 250, onsdag d. 18/10-2023 Kl.:19-21

Tilstede: Simone, Thorsten, Marc, Anna, Randa, Thor, Andreas, Ilan
Fraværende med afbud: Kim, Johan
Fraværende uden afbud:

Angiv om forslag er til info(I), eller til beslutning(B). Brug indstillings-skabelonen.

Godkendt d.:

1. Valg af
a. Referent: Simone
b. Ordstyrer: Thorsten

2. Godkendelse af
a. Dagsorden: Godkendt
b. Referater: 243 godkendt, 245 godkendt, 248 godkendt, 249 godkendt

3. Husk bestyrelseskursus den 2.-3. december
4. Waitly (I) Bilag 4

Bilag: Waitly vil sætte prisen op for deres ydelsen
Der er undren over Cobblestone har taget forhandlingen - forpersonsgruppen tager
dialog med Patrick heromkring. Og derefter en snak med Waitly, med udgangsounktet at
vi ikke kommer til at betale mere.

5. KPE (I) Bilag 5
Bilag: Retsdagene er overstået, vi afventer den der afgives den 28. November. XGF
bliver den 1. December. KPE gruppen sender skriftlig orientering til bestyrelsen imellem
de to datoer.
Dommen er udsat, men ankefristen er fortsat 14 dage. Det bliver tidspresset da
forpersonsgruppen skal på kursus omkring domsgivelsesdatoen - derfor den skriftlige
orientering.
Det efterspørges at KPE-gruppen også sender advokatens vurdering inden XGF.

6. Julelystænding (B) Bilag 6
Det starter kl 17
Deltager: Simone (står for Neighborhood), Anna, Måsker: Marc, Andreas og Randa
Nyhedsbrevet spørger om der er nogle der vil deltage i det aktive. (3-4 timer fra kl 16)
Det foreslås at vi indkøber industriblus- og gryder. Ilan sørger for indkøb.
Budget: 20K

7. Halloween græskarskæring (B) Bilag 7
Bilag: Der er lagt op til græskarudskæring den 29. okt
Aflyses - Nyhedsbrevet formidler.

https://docs.google.com/document/d/1_o4ACcdyGAPhmGYr6i9Ocu33D0t4rqPH2wfMJ8qwK-w/edit
https://docs.google.com/document/d/1X9XTU5YsCgf89EhrgnH_AW0NWF2pkLcJW7UeUbcFzsA/edit
https://docs.google.com/document/d/14rUa4rL6m3OtdPv9lPjcdalAVemhJOhvCdorFShaUMM/edit
https://docs.google.com/document/d/16DoRwJYUnljN_V3jbC5S8ie9HLgJ_4AIMhmV1Hm3VAs/edit


8. Nyt fra BU
Der afholdes samarbejdspartner-møde den 17. November med formål at skabe bedre
samarbejde på tværs af de forskellige grupper.
Dantaet-systemet har igennem en længere periode skabt problemer omkring
varmecentralen i nr. 45 og skabt mange alarmer. Der har været større vandskader
omkring Relæ. Der afholdes møde med Dantaet den 26. Okt for at sikre bedre
grænseværdier.
BU har indført mere gennemsigtighed omkring økonomistyring
Der er købt materialer ind til at fliselægge mellemgangene men da man mangler murer
er der lagt en plan for at sprede arbejdet ud også over næste år.
Der opstod diskussion hvorvidt det er hensigtsmæssigt at underskrift af
samarbejdsaftaler skal ske af forpersonen, og om det i stedet bør pålægges det
tilhørende udvalg. BU fremarbejder til næste bestyrelsesmøde omkring underskiftproces.

9. Nyt fra EU
UGOOD er blevet opsagt.
45-47: Nuo Buo genhuses mens deres bærende væg fikses. Og de opstarter Nuo Buo
Mini i nr. 56 med børnetøj.
I nr. 51 skal Craft Sisters have lager hen over julen
Der er gode tiltag i gang for alle ledige numre i gaden..

10. Nyt fra KU
Skærmopdatering: Ejeren af videoen arbejder på at lave noget der må vises.

11. Årshjul (link)
I forlængelse af event-snakken under EU-nyt har Marc lavet et Årshjul og det tilføjes som
fast punkt på dagsordenen så vi har bedre styr på hvornår vi skal planlægge og
eksekvere på forskellige aktiviteter.
Alle er velkomne til at tilføje ting.

12. Arrangementsudvalg (B) (tilføjet på dagen)
Efter at der igen har været noget ustruktur omkring eventplanlægning beslutter vi at
effektuere det arrangementudvalg der blev vedtaget på møde 245.
Anna melder sig som ansvarlig, Marc vil gerne bistå.

13. Evt.
Tøm kaffemaskinen efter brug

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1nceu8COupftamV0yz6dk7oIOpOxHLojTcVfWY1yrXd0/edit?usp=drive_link

